

Soins Corps

BODY TREATMENTS

Soin Gommant Olivier Claire

Body Exfoliation By Olivier Claire

Le gommage naturel Olivier Claire, hautement concentré en actifs végétaux, exfolie en douceur, favorise le renouvellement cellulaire et hydrate votre peau. Une vague de bien-être revitalisante, apaisante et énergisante doublée d'une peau douce, rafferme et satinée. La brume de Verveine Olivier Claire viendra parfaire l'expérience.

The Olivier Claire natural scrub, highly concentrated in plant active ingredients, gently exfoliates, promotes cell renewal and hydrates your skin. A revitalizing, soothing and energizing wave of well-being coupled with soft, firm and silky skin. The mist of Verveine Olivier Claire will complete the experience.

45 min. 90€

Sculpt Detox Olivier Claire

Sculpt Detox By Olivier Claire

La nature dans sa plus belle expression par Olivier Claire. Véritable soin détoxifiant et protecteur, ses effets raffermissants et gainants redynamisent votre silhouette, liscent votre peau et ressourcent votre corps. Vous ressentez une énergie précieuse vous envahir.

Nature in its most beautiful expression by Olivier Claire. A real detoxifying and protective treatment, its firming and sheathing effects revitalize your figure, smooth your skin and revitalize your body. You feel a precious energy invading you.

75 min. 225€

Forfait de 10 sur demande | Series of 10 treatments available

Vitalité du Corps Valmont

Vitality of the Body by Valmont

Un traitement véritablement énergisant, qui fait appel à une technique de massage originale, à la fois relaxante et revigorante. Ce traitement a pour particularité de se conclure par un massage actif et revitalisant du dos.

A truly energising treatment, using an original massage technique that is both relaxing and invigorating. A special feature of this treatment is that it ends with an active, revitalising back massage.

60 min. 165€

Forfait de 10 sur demande | Series of 10 treatments available

